

Resort Name : Selected Hotel

Package Name : 4 Days 3 Nights Siem Reap & Phnom Penh Package

Validity : 01 Oct 19 – 31 Mar 20

Tour Code : JH-KHM-REP-BJ-P003

**Price quoted per person basis ( RM ) 价钱以一个人计算 ( 马币 )**

Hotel 酒店	Grade 星级	2 – 3 Pax / 人	Pax No 4 第 4 位
REP : Monoreach / Angkor Panoramic Boutique Hotel or sml PNH : Salita / Rose Emerald or sml	3*	1130	678
REP : Ibis Style Siem Reap / Angkor Holiday / Riviera or sml PNH : Le Mount / Kolab Sor or sml	4*	1225	735
REP : Khemra Angkor / Hotel De La Renaissance or sml PNH : Era / Green Palace or sml	4*+	1260	756
REP : Angkor Miracle/Angkor Era or sml PNH : Sokha Phnom Penh / Naga World or sml	5*	1525	915
Child 02 – 10 years old with extra bed	85% charge from adult rate		
Child 02 – 10 years old with no bed	55% charge from adult rate		
Infant below 02 years old	Free Of Charge		

**Notes :**

- Price quoted per person basis ( RM )
- Twin = 2 Persons per room
- Triple = 3 Persons per room
- The above rates are subject to minimum 2 persons per departure.
- The above rates are only applicable for Malaysian.
- Child rate only applies when sharing bed with 2 adults.
- Original passport require during boarding ( validity at lease 6 months )
- **Similar grade of hotel will be arrange if the above mentioned hotel is fully booked. Hotel subjected to change without prior notice.**

**注意事项 :**

- 价钱以一个人计算 ( 马币 )
- Twin = 双人房
- Triple = 三人房
- 以上价格需最少 2 人出发
- 以上价格只适用于马来西亚公民
- 儿童价只适用于 2 成人同床
- 正版护照有效期至少 6 个月才可登机
- **如果以上提到的酒店都订满了，类似档次的酒店将安排。酒店如有更变，恕不另行通知**

**Package includes:**

- ✓ 3 Night's accommodation based on Twin/Triple sharing
- ✓ 3 Breakfasts, 1 Lunch, 3 Dinner (non-halal or vegetarian)
- ✓ Return airport transfer ( SIC Basis )
- ✓ Escorted orientation tour with English guide
- ✓ Meet and greet by local representative
- ✓ Tour & transfer as itinerary ( SIC Basis )
- ✓ Entrance fees as itinerary

**Package excludes:**

- ✗ Personal Expenses
- ✗ Air fare
- ✗ Airport taxes
- ✗ Travel Insurance (RM 51 per 5 days per person)
- ✗ High Season surcharge
- ✗ Entry visa application (if applicable)
- ✗ Mandarin Speaking Guide add RM 45 per person
- ✗ Driver & Tour Guide (RM 60 per person)

**团费包含:**

- ✓ 3 晚住宿双/三人房
- ✓ 3 早餐, 1 午餐, 3 晚餐 (非清真或素食)
- ✓ 回返机场接送 (集体)
- ✓ 通晓英文陪同导游
- ✓ 由当地代表接送
- ✓ 指定行程 (集体)
- ✓ 指定行程门票

**团费不含:**

- ✗ 个人开支
- ✗ 机票
- ✗ 机场税
- ✗ 旅游保险 (每人 51 令吉 / 5 天)
- ✗ 旺季附加费
- ✗ 签证 (如需要)
- ✗ 中文导游多加 每人 45 令吉
- ✗ 司机及导游小费 (每人 60 令吉)

**Block Out Date 酒店爆满日期**

Festival 节庆	Date / 日期
Cambodia Water Festival Ceremony Holiday	10 Nov 19 – 12 Nov 19
Christmas & New Year Golden Week	23 Dec 19 – 03 Jan 20
Chinese New Year	20 Jan 20 – 31 Jan 20

Itinerary : 行程简介

**Day 1 (Dinner)**

**DAY 1 ARRIVAL SIEM REAP (D)**  
Pick up at Siem Reap airport meet by our representative, transfer to check in hotel by your selected hotel. Afternoon 2pm we start visit **Tonlesap Great Lake**, take boat visit Floating village, see the way people living on floating house, floating school, restaurant, church, you can feeding crocodile in the farm (by own expense), **Body or Foot massage 1 hour (exclude tips)**, dinner, visit **Siem Reap night market & Pub Street** (1 way drop off only, guest who not going to night market, will send back to hotel).  
**If flight arrival after 1300pm, are not entitle to join Day 01 city tour, unutilized services are non-refundable and non-replacement**

**第一天 抵达暹粒 (晚)**  
公司代表于暹粒国际机场迎接贵宾, 送往住宿酒店登记。下午 2pm 我们开始参观 **洞里萨湖**, 乘船游览浮村, 观赏村民漂浮的屋子, 学校, 餐厅, 教堂, 您可于鳄鱼养殖场内给鳄鱼喂食 (自费), **全身或脚底按摩 1 小时 (不含小费)**, 晚餐后, **逛暹粒夜市及酒吧街** (单程送往夜市, 不去的客人送回酒店)。  
**航班必须于 1300 前抵达, 否则第一天行程将自动取消, 恕不退款或更换**

**Day 2 (Breakfast, Lunch, Dinner)**

**DAY 2 SIEM REAP (B/L/D)**  
Breakfast at hotel, Morning visit the **South Gate of Angkor Thom (Bayon temple, Elephant & Leper King terrace, Suor Prat towers)**, pass by **Chao Say Devoda temple, Thommanon temple, TaKeo temple**, visit **Ta-Prohm Temple**, lunch (taste local famous Phnom Penh noodle + French bread with Pa Te meat + coffee), visit **Cambodia famous Gem shop**. Finally we visit The world heritage of **Angkor Wat temple**. Dinner with Classic Khmer cuisine at 5 star hotel, see **Smile Of Angkor Performance** (The show takes you on a journey from foundation to prosperity of Angkor Dynasty and the worldwide famous Angkor Wat, through folk tales to ancient customs, from past to present), back to hotel

**第二天 暹粒 (早/午/晚)**  
酒店早餐后, 参观**大吴哥的南城门 (巴戎庙, 斗象台, 癞王台, 12 生肖塔)**, 途经**周萨神殿, 塔玛依殿, 大高殿, 来到塔普伦殿**, 回到市内用午餐(尝试当地特色美食, 金边河粉+法国巴爹肉面包+手冲咖啡), 参观当地**著名宝石店**, 下午参观**吴哥窟**, 俗称**小吴哥**。晚餐(5 星酒店内享用柬式风味餐), 欣赏**吴哥的微笑**(不仅包含了高棉传统歌舞, 还融合了杂技、高棉武术、长柄琴弹唱等许多柬埔寨特色表演。阵容庞大, 内容精彩绝伦, 运用现代高科技手法, 浓缩吴哥王朝所有精华, 魔幻般呈现多维立体空间), 送回酒店休息。

**Day 3 (Breakfast, Dinner)**

**DAY 3 SIEM REAP – PHNOM PENH (B/D)**  
Breakfast at hotel, transfer to **Phnom Penh by public express bus (around 6 hour)**, lunch on the way by **own expense**, upon arrival Phnom Penh, visit **Royal Palace and Silver Pagoda** (Current Royal resident), **Independence Monument, Victory Monument, Naga Casino**. Dinner with **Khmer cuisine served at romantic environment riverside restaurant + Mekong River View**, back to hotel.

**第三天 暹粒 – 金边 (早/晚)**  
酒店早餐后, 乘公共快车前往首都 - 金边市 (车程约 6 小时), 半途自理午餐, 抵达金边后, 参观**大皇宫和银阁寺** (现任国王仍然住于此皇宫内), **独立纪念碑, 胜利纪念碑, 金界娱乐赌场**, 于**河畔餐厅享用浪漫柬式晚餐及欣赏湄公河景**, 晚餐后送回酒店休息。

**Day 4 (Breakfast)**

**DAY 4 PHNOM PENH - MALAYSIA (B)**  
After breakfast at hotel, free leisure until time transfer to airport for departure flight and bringing with you sweet memories of an enjoyable holiday with us.

第四天 启程回国

(早)

早餐后, 自由活动至送往机场启程回国, 结束四天愉快旅程。

**Terms & Conditions :**

- The management & resort operators reserve the rights to alter any itinerary, substitute a vehicle or cancel a tour due to unforeseen operational condition.
- The management & resort operators accept no liability for losses incurred due to failure to connect with other services management and cannot be held liable for lost of baggage or personal items, illness, injury, or death resulting from activities in which are beyond our control.
- Prices are subjected to change without prior notice.
- In case of cancellation or reduce rooms, the deposit or prepayment will be forfeited automatically.
- **Upon confirmation of booking, deposit that 50% of total fare is required.**
- **Full payment is required before 4 weeks of departure date.**
- Cancellation is non-refundable in full or in part. There shall be no refund of any deposit.
- Reservation is subjected to room availability.
- No insurance coverage.

**条款及细则 :**

- 再不可预测的状况下, 管理和度假村运营商保留权利随时更改任何行程, 替换车辆或取消旅游。
- 发生故障的损失, 丢失行李或私人物品, 生病, 受伤或死亡, 以及其他我们所不能控制的活动下所造成的损失或意外。管理层及度假村运营商, 不承担任何法律责任或追究。
- 价格如有更改, 恕不另行通知。
- 如果取消或减少客房, 定金或预付款将被自动取消。
- **预订确认后, 须付总费用的 50% 为定金**
- **出发前 4 周, 必需支付全额费用**
- 取消预订, 全部或部分已付款项恕不退还。
- 预订视房间, 配套空位进行供给。
- 没有保险签购于任何行程, 顾客需自行签购。